

High Commission
For the Republic of Cameroon
In Canada



Haut-Commissariat
Pour la République du Cameroun
Au Canada

No. 019 /HCO

Ottawa, le 21 JUIL. 2020

COMMUNIQUE

M. Elie NJOYA TOUPOU, citoyen canadien d'origine camerounaise est prié de prendre attache avec le Haut-Commissariat du Cameroun au Canada pour affaire urgente le concernant.

Toute personne étant en relation avec le susnommé est prié de bien vouloir l'en informer ou de contacter le Haut-Commissariat du Cameroun au Canada à l'adresse électronique suivante : consul.serv.hcam@rogers.com.

Le Haut-Commissariat en appelle à une large diffusion de ce communiqué par les différentes associations camerounaises et les personnes de bonne volonté.

COMMUNIQUE

Mr. Elie NJOYA TOUPOU, a Canadian citizen of Cameroonian origin, is requested to contact the High Commission of Cameroon in Canada for an urgent matter concerning him.

Anyone in contact with the above-mentioned person is kindly requested to inform him to contact the High Commission of Cameroon in Canada at the following e-mail address: consul.serv.hcam@rogers.com.

The High Commission hopes that this communiqué will be widely disseminated by the various Cameroonian associations and persons of good will. -



Haut Commissaire

Anya-Gheyle Solomon Azoh-Mbi